

Safety Precautions

Operator protection *WEAR SUITABLE PROTECTIVE CLOTHING (COVERALLS) and SUITABLE PROTECTIVE GLOVES when handling the concentrate. *WEAR SUITABLE PROTECTIVE GLOVES WHEN APPLYING BY HAND-HELD EQUIPMENT *DO NOT APPLY via tractor mounted horizontal boom sprayers. * WHEN USING DO NOT EAT, DRINK OR SMOKE. **WASH HANDS AFTER USE. DO NOT BREATHE SPRAY.** **Environmental protection** *HIGH RISK TO BEES. DO NOT apply to crops in flower or to those in which bees are actively foraging. Do not apply when flowering weeds are present. DO NOT CONTAMINATE WATER WITH THE PRODUCT OR ITS CONTAINER.

Directions for Use

PyGar Organic 5EW is a concentrate for dilution with water prior to use. **Mixing:** Shake well and dilute with water before use. Mix thoroughly and use immediately. **Water Volume:** It is essential to achieve good spray coverage of the target crop foliage for optimum pest control. Apply in a high volume spray to ensure thorough coverage of the foliage to the point of run-off. Ensure that both upper and lower surfaces of the leaves are treated. **Timing of application:** Apply PyGar Organic 5 EW as soon as pest or pest damage is seen and when motile stages of pests are most active. Do not apply in direct sunshine or in very hot weather when it is advisable to apply in early morning or in the evening.

Application Rates

Crop	Pest	Application Rate
Broadbean	Aphids	20ml of PyGar Organic 5EW per 5 litres of water (0.4%)
Cabbage	Caterpillars	
Radish	Flea Beetles	
Pepper	Aphids, Spider Mites	Maximum 1.1L/ha for outdoor crop Maximum 2.4L/ha for plants under protection
Strawberry		

Pre-harvest Interval and Restricted Entry Intervals

Spray Programme and Harvest Crops may be sprayed at 7 day intervals and harvested 24 hours after the last application. Do not enter or allow worker entry into treated areas during the restricted entry interval (REI) of 12 hours

Compatibility

PyGar Organic 5EW is not intended for use as a tank mixture with other products.

First Aid Instruction

Inhalation: Move affected person to fresh air at once. Get medical attention if any discomfort continues. **Ingestion** Rinse mouth thoroughly with water. DO NOT induce vomiting. Get medical attention immediately. **Skin contact:** Wash skin thoroughly with soap and water. Continue to rinse for at least 15 minutes. Get medical attention if irritation persists after washing. **Eye contact:** Rinse immediately with plenty of water. Remove any contact lenses and open eyelids wide apart. Continue to rinse for at least 15 minutes and get medical attention. Get medical attention if any discomfort continues.

Antidote: Not known.

Storage & Disposal

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. KEEP AWAY FROM FOOD, DRINK AND ANIMAL FEEDING STUFFS. KEEP IN ORIGINAL CONTAINER, tightly closed, in a safe dark place. EMPTY CONTAINER COMPLETELY and dispose of safely.

Net content: 1 Litre

Batch:
Man. Date:
Exp. Date:



5EW PyGar Organic

Biopesticide for Agricultural & Landscaping Use

An emulsifiable water based formulation containing 5% (w/v) natural pyrethrins.

Composition	Percentage (w/v)
Pyrethrin.....	5%
Other ingredients.....	95%
Total.....	100%



PyGar Organic 5EW is a broad spectrum insecticide used against sucking (aphids, spider mites) and chewing pests (caterpillars and flea beetles) on a wide range of edible crops. PyGar Organic 5EW is organically certified by international organic farming organisations such as Organic Farmers & Growers and Ecocert

Hazard symbol & statement



IRRITANT



DANGEROUS FOR THE ENVIRONMENT

RISK OF SERIOUS DAMAGE TO EYES IRRITATING TO EYES and SKIN VERY TOXIC TO AQUATIC ORGANISMS, MAY CAUSE LONG-TERM ADVERSE EFFECTS IN THE AQUATIC ENVIRONMENT TO AVOID RISKS TO MAN AND THE ENVIRONMENT COMPLY WITH THE DIRECTIONS FOR USE

**Pherotools PTE Ltd
#08-01A Far East Finance
Building, 14 Robinson Road,
Singapore 048545
www.pherotools.sg**

READ ALL SAFETY PRECAUTIONS AND DIRECTIONS FOR USE BEFORE USE

KEEP LOCKED UP OUT OF REACH OF CHILDREN

安全说明

操作员防护安全*接触浓缩型杀虫剂前必须穿戴适当的防护性衣物(连体防护服)和防护手套。*使用手持工具喷洒杀虫剂前必须穿戴适当的防护手套。*禁止通过拖拉机悬挂型水平喷杆式喷雾器喷洒杀虫剂。*使用本产品期间,禁止饮食或吸烟。使用本产品后需立即洗手。禁止吸入喷雾。环境保护*本产品可对蜜蜂构成重大威胁。禁止向花丛或蜜蜂积极采集蜂蜜之处喷洒本产品。禁止向正在开花的野草喷洒本产品。禁止使用本产品或其容器污染源

使用说明

PyGar Organic 5EW 是一种须在使用前用清水稀释的浓缩型杀虫剂。混合步骤:使用前需摇晃均匀并兑上清水加以稀释。彻底混合溶液后需立即使用。水量:本产品需全面喷洒至目标农作物以确保获得最佳的除虫效果。请采用高容量喷雾的方式喷洒本产品以确保杀虫剂彻底覆盖农作物,直至形成径流。请确保农作物叶子的正背两面均已覆盖本产品。喷洒时间:请在发现害虫或虫害迹象时,或在害虫最为活跃的活动期期间,立即使用 PyGar Organic 5 EW。禁止在阳光直接曝晒或极度炎热气候的情况下使用本产品;建议在凌晨或傍晚时分使用本产品。

使用量

农作物	害虫	使用量
蚕豆	蚜虫	每 20 毫升 PyGar Organic 5EW 兑上 5 公升清水 (0.4% 浓度) . 每 1.1 公升可最多覆盖 1 公顷范围的户外农作物. 每 2.4 公升可最多覆盖 1 公顷范围的室内农作物
白菜	毛虫	
白萝卜	跳甲	
可可	蚜虫、叶螨	
胡椒		
草莓		

收割前的喷洒间隔:

杀虫剂喷洒周期为每 7 天一次,待收割农作物可在最后一次喷洒杀虫剂的 24 小时后进行收割

严禁出入时段:

在长达 12 小时的严禁出入时段内,任何人员或员工都不可进入已喷洒杀虫剂的区域。

配合使用情形(如适): PyGar Organic 5EW 不可与其它产品进行桶混使用。

急救指示

吸入喷雾:立即移开吸入喷雾的人士呼吸新鲜空气。如持续感到任何不适,需寻求医疗帮助。摄入杀虫剂:利用清水彻底清洗嘴巴。禁止催吐。立即就医。皮肤接触:利用肥皂和清水彻底清洗肌肤。需持续清洗至少 15 分钟。如果皮肤在冲洗后依然出现刺激症状,需寻求医疗帮助。接触眼睛:立即使用大量清水清洗眼睛。取下隐形眼镜并张开眼睛。需持续清洗至少 15 分钟,然后寻求医疗帮助。如持续感到任何不适,需寻求医疗帮助。

解毒药剂: 未知。

贮存: 存放于孩童不可及之处。确保远离食物、饮料和动物饲料。密封于原始容器内安全保存于暗处。

弃置: 彻底清除容器内容后再安全弃置。

净容量: 1 公升

批号:
生产日期:
到期日: